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Website: www.wmoadviesraadwoensdrecht.nl 
Verslag van de openbare Wmo Adviesraadvergadering, gehouden op 27 juni 2023 in 
de raadszaal van het gemeentehuis aan de Huijbergseweg 3 in Hoogerheide. 
 
Aanwezig: zie presentielijst. 
 

1. Opening door de voorzitter 
De voorzitter geeft aan blij te zijn met de publieke tribune en heet de nieuwe 
teamleider Team M.O. (Maatschappelijke Ontwikkeling) van harte welkom. 
Een welkom is er ook voor de mensen van de BWI die een presentatie geven, 
waaronder ook leden van het jeugd- en jongerenwerk. Hierbij heeft de 
adviesraad ook de mogelijkheid om vragen te stellen over de diverse 
rapportages die er zijn.  
 

2. Mededelingen voorzitter 
De voorzitter heeft geen verdere mededelingen en gaat door met de agenda. 
 

3. Presentatie Brede Welzijnsinstelling Woensdrecht door M.Inja 
De heer Inja geeft aan het fijn te vinden dat de BWI een presentatie mag 
geven. Wat doet de BWI precies? Gert Miltenburg en Marinde Guiljam zullen 
het jeugd- en jongerenwerk oppakken. Ook Nick Jansen zal een toelichting 
geven namens de BWI.  
 
De nieuwe informatiebrochure die iedereen heeft gekregen omvat bijna alle 
informatie. De website is echter meer up-to-date. Een boekje drukken doe je 
eenmalig en is voor een beperkte duur verkrijgbaar. Ze liggen op meerdere 
locaties en ze worden niet huis-aan-huis verspreid, zoals mevrouw Boschman 
vraagt. Ze worden volgens de heer Inja redelijk goed opgepakt. Het is een 
algemeen informatieboekje, gericht op een deel van de mensen. Huis-aan-
huis verspreiden is geen optie in verband met de kosten en dan zou het ook 
nog bezorgd moeten worden in dit geval.  
 
De heer Jansen geeft een mondelinge presentatie, omdat de techniek niet 
werkt. De BWI bestaat uit verschillende steunpunten die ieder weer een vraag 
beantwoordt. Je hebt het steunpunt voor senioren, zoals veilig en verantwoord 
thuis blijven wonen, administratieve ondersteuning, eenzaamheid, zelfstandig 
wonen, alarmering, mantelzorg hebben ook steunpunten. 
 

• Er zijn steeds meer mantelzorgers, hier is ook een steunpunt zorg bij 
aanwezig. Er is een luisterend oor via coördinatoren. Praktische hulp is er 
ook met bijvoorbeeld lotgenotencontact en mantelzorgbijeenkomsten.  

• Ook is er het startpunt Grip op Geld, voor iedere inwoner die een vraag 
heeft over financiën. Het gaat van budgetadvisering tot het regelen van 
schulphulpverlening (wel in de lichte vorm). Grip op Geld wordt grotendeels 
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gerund door vrijwilligers. Die bieden ondersteuning en worden begeleid 
door een coördinator.  

• Er is ook het Totaalhuis, om taalvaardigheid te vergroten bij de mensen. 
Taalvaardigheid is van belang voor de rest van je leven. Inzetten op je 
taalvaardigheid kan voorkomen dat je geen schulden oploopt. Dit wordt 
ook vormgegeven door vrijwilligers in samenwerking met Curio.  

• Dan is er het Startpunt vrijwilligers met een vacaturebank waarbij de 
coördinator probeert een match te maken om vrijwilligers te matchen bij 
andere verengingen. De interne organisatie van BWI is er ook bij betrokken 
Er is een grote pool vrijwilligers. Het koppelen van mensen verloopt via een 
vrijwilligersmakelaars.  

• Startpunt Naar Werk: inwoners die weer naar werk willen kunnen terecht 
bij een soort jobcoach die mensen helpen begeleiden naar werk. Sociale 
activering hierbij is ook een actie.  

• Steunpunt Jeugd en Jongeren: de doelgroep jongeren valt hieronder. Het 
is een vraagbaak voor jongeren om te kijken wat er leeft. Ze zijn ook actief 
op het ZuidWestHoek College om te kijken wat er leeft onder jongeren. Het 
is meer preventief en om te informeren. Het is vanaf 4 jaar tot en met 22 
jaar oud. 

• Steunpunt bewegen: iedereen krijgt kans om te sporten op een 
laagdrempelige manier 

• Steunpunt statushouders wordt gerund met vrijwilligers om vluchtelingen 
zo snel mogelijk te laten integreren in de Woensdrechtse samenleving, 
variërend van huisvestiging en naar school tot integreren naar werk etc.  

• Steunpunt Oekraïne is er ook nog. Dit is een groep van 65 mensen die nu 
nog bediend worden. Deels is dit de groep van de Volksabdij, maar ook 
nog mensen die elders worden opgevangen. 

 
Mevrouw van der Velden vraagt zich af waar de steunpunten zitten. Ze zijn in 
principe allemaal op het gemeentehuis gestationeerd, maar de medewerkers 
gaan ook wel bij de mensen thuis langs. Iedere dorpskern is daarbij 
vertegenwoordigd. 
 
Jeugd- en jongerenwerk 
Mevrouw Guiljam is sinds februari jongerenwerker, waarvan twee ochtenden 
op het ZuidWestHoek College. Ze is laagdrempelig aanwezig: wat kan ik 
doen? Het scheelt dat ze geen lerares is. Ze wordt ook weleens als leerling 
gezien. Ze is echter geen leraar of leerling, dus leerlingen voelen zich meer 
gerust en het maakt de drempel lager. Gesprekken gaan van seksualiteit tot 
drugs, alles waar jongeren zich mee bezig houden. Ook met de begeleiding 
van jongeren, 1 op 1, houdt ze zich mee bezig. Dan benadert ze dit stap voor 
stap. Tegenwoordig is er veel psychische problematiek. Er zijn bijvoorbeeld 
veel zelfmoordgedachten. Het komt wel steeds vaker naar boven en dan 
kijken ze naar hoe de doorverwijzing naar de juiste hulp gegeven kan worden 
De heer Miltenburg is sinds 2009 hier actief. Gelukkig is er ondersteuning 
vanuit mevrouw Guiljam op het ZuidWestHoek College. Gert richt zich vooral 
op ondersteuning op straat, met individuele casuïstiek, contacten met het 
netwerk zoals via de buurtsportcoaches, maar ook politie, etc. Via 
straathoekwerk en straatwerk zijn alle hangroepen geïnventariseerd. 
Overlastmeldingen via bijvoorbeeld de servicelijn zijn bekend. Het doel is 
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rekening houden met de buurt, maar niet iedereen beseft dat ze overlast 
veroorzaken. Straathoekwerk vindt ook regelmatig plaats: ze spreken de 
mensen dan gewoon aan. De jongerenwerker vangt ze op. Individueel vanuit 
de jongeren zelf wordt bekeken hoe ze dat doel bereiken. Het is best een 
zware dobber af en toe. Met 23 jaar zijn de hersenen echt pas ontwikkeld en 
de aanpak verschilt dan ook per leeftijd. Er is gelukkig een goed netwerk 
waarin iedereen elkaar weet te vinden. Bij overlast zijn ze ook deels 
verantwoordelijk van handhaving. Bij te veel overlast zal ook politie of 
handhaving komen, maar dat is een uiterste keuze. Mevrouw Boschman 
vraagt zich af wat je terugkrijgt van de jongeren. De jongeren van nu hangen, 
maar zoeken vooral naar een plekje waar ze mogen hangen. Ze roepen ook 
over zich af dat ze gaan hangen en overlast veroorzaken. Ze gaan nu van 
overlastplek naar overlastplek, dus de overlast verplaatst zich ook. Van heel 
veel kinderen is er gewoon enthousiasme over activiteiten, waar ze ook voor 
open staan. De voorzitter denkt dat corona geen positieve invloed heeft gehad 
op het welzijn van de jeugd. De heer Miltenburg geeft aan veel vragen te 
krijgen vanuit praktijkondersteuners van huisartsen over de weerbaarheid van 
jongeren. Jongeren maken minder de weg naar verenigingen. Dit was altijd al 
wel maar veel jongeren vinden nu de weg niet meer terug naar sport. 
Onzekerheid speelt daarbij een rol. Hier is er ook een samenwerking met 
buurtsportcoaches zoals Jack Jansen. Bij een individueel gesprek over 
zelfstandigheid kunnen ze misschien toch iets koppelen.  
 
De voorzitter vraagt of het gaat om jongerenproblematiek of 
ouderenproblematiek. Kun je ouders ook bereiken of geef je het door aan 
anderen? De jeugd probeer je volgens de heer Miltenburg zelf te helpen. Er 
wordt dus ook iets verwacht van partners en andersom. Er zijn best intensieve 
contacten met politie en Boa’s. Ze willen jongeren bewegen naar minder 
overlast. Bij overlast gevende groepen is er ook communicatie en wordt 
geprobeerd het gesprek aan te gaan of een helpende hand te bieden. De 
jongerenwerker kan niet en de good en de bad guy tegelijk zijn. Mevrouw 
Kouters vraagt zich af of er iets mist in Woensdrecht. Waarom is er geen plek 
voor de jeugd? Er is gekeken of dit gefaciliteerd kan worden. Maar je moet 
heel goed kijken naar wat een hanggroep doet. Mevrouw Kouters vindt het 
een circulair patroon. Buurthuizen doen al veel volgens de heer Miltenburg. De 
wereld is klein genoeg. Ze kunnen met scooters of met afgeknepen auto’s ver 
komen. Er zijn ook hangplekken die niet overlast gevend zijn. De vraag van de 
jeugd is wel om plaatsen te hebben om af te spreken met voldoende privacy. 
Wat is dan een jeugdhonk vraagt de voorzitter zich af. Dit kan van alles zijn, 
van op maandagavond een inloop tot de abri naast de voetbalkooi in Putte. 
Dat is officieel geen jeugdhonk maar wordt wel als dusdanig gebruikt. De ene 
groep is de andere ook niet. Het moet bij de vraag van een groep passen. In 
Putte is het uiteindelijk bij een MFC terecht gekomen.  
 
Mevrouw van der Velden vraagt zich af of de overlast is verergerd. Het is 
stabiel gebleven, maar de problematiek is vergroot. De lontjes zijn korter 
geworden. Cijfermatig is de overlast niet groter geworden. De heer Verhagen 
vraagt zich af of er ook cijfers zijn, want het klinkt allemaal wat deprimerend. 
Zijn er dus ook goede geluiden? Jazeker, het contact is goed. Mevrouw 
Guiljam richt zich echt op de zaken van de school. Het lijkt dan deprimerend, 
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maar als je kijkt hoe leuk iedereen het vindt om elkaar ook te helpen, dan is 
het ook fijn. Er zit ook een positieve kant aan.  
 
De voorzitter zegt dat er ook een jongerenraad is. Voelt de jeugd zich ook 
gehoord, met de raad als vertegenwoordiger? De jeugd hoeft zich hierbij niet 
betrokken te voelen. De jongerenraad is wel een vertegenwoordiging, maar 
niet iedereen hoeft zich geroepen te voelen hierin te zitten. Het hangt ook wel 
af van de leeftijd. Mevrouw Kouters vraagt zich af of je ook de effecten ziet 
van preventief werken? Als je in jonge kinderen en ouders investeert? Dit 
hangt ook af van waar je het over hebt. Middelengebruik is iets om over te 
praten. Er zijn mogelijkheden om ervaringsdeskundigen in te zetten. Het is 
soms heftiger qua verhaal dan de kwaal zelf. Met vuurwerk werkt het wel. 
Zeker in de groepen 7/8 heeft deze aanpak effect, want het is meer op de 
leefwereld van het kind gericht.  
 
Mevrouw Boschman heeft een algemene vraag: hoe onderscheiden de 
BWI’ers zich van de cliëntondersteuners ten opzichte van algemene diensten? 
De heer Jansen denkt dat ze elkaar aanvullen, maar de BWI biedt hulp op een 
andere manier. Schulphulpverlening krijgen ze soms via de 
cliëntondersteuning. Naast de burgers staan komt ook soms via de 
ondersteuners. Er zit wel een knip in. Het stukje voorlichting bevat soms ook 
wel dubbelle aspecten, maar wie welke pet op heeft is vooral van belang. Dat 
verhaal moet bij de burger komen.  
 
De heer Verhagen vraagt hoeveel fte er nu werken. Dit zijn er ongeveer 15 
inclusief de tijdelijke contacten voor het Steunpunt Oekraïne.  
 

4. Eenzaamheid onder ouderen, toelichting door M. Inja 
Hiervoor is een enquête uitgevoerd. Dit agendapunt zal gecombineerd worden 
met agendapunt 5.  
 

5. Wat betekent de toename van de zorgkosten voor inwoners van de 
gemeente Woensdrecht, toelichting door M. Inja 
Het onderzoek is uitgevoerd door studenten van Hogeschool Zeeland. Het 
hoofddoel was te kijken hoe preventief kan worden voorkomen dat gezinnen 
bij de Wmo belanden. Op welke manier kan dit dan voorkomen worden? Er is 
eerst een duuronderzoek aangedaan via interviews in een enquête. Er zijn 
kwantitatieve gegevens, zoals een Wmo-indicatie. Dit was wel een lastig 
element. De enquête kon niet via het systeem ingezet worden, in verband met 
de AVG. Uiteindelijk hebben 66 mensen gereageerd op de enquête.  
 
Uitkomsten waren investeer vooral in ouderen, zorg voor zelfraadzaamheid, 
investeer in sociale cohesie en een gezonde leefomgeving en -stijl. Ze zijn met 
de gemeente goed op weg. Er gebeurt veel via het GALA-akkoord (Gezond en 
Actief Leven Akkoord) Waar zitten nog haken en ogen voor de inwoners die 
ondersteuning krijgen? Resultaten: 66% heeft de enquête ingevuld. 33% 
maakt gebruik van de Wmo. Een deel is gedwongen gebruiker van de Wmo, 
ze hebben het nodig. Een stijging van de zorgkosten heeft invloed op de 
levensstijl. Mentaal welbevinden is van belang. Hoe kunnen we stijgende 
zorgkosten zoveel mogelijk beperken qua levensstijl? Dit kan via het 
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Sportfonds voor ouderen. Er is elk jaar 5.000 euro beschikbaar voor ouderen 
vanaf 18-plus. Er is al een jeugdsportfonds.  
 
De voorzitter vraagt of het onderzoek extra aandachtspunten heeft 
opgeleverd. Binnen Woensdrecht is men al goed op weg. Dat is ook te zien in 
alle resultaten. Maar vergroot nog eens de netwerken, maak trefpunten en 
geef dit vorm in de kernen. Er gebeurt al veel in samenspraak en er wordt ook 
veel informatie gegeven. Valtraining is hiervan een voorbeeld. Elke 
bijeenkomst levert informatie voor de deelnemers. Wat ook uit het onderzoek 
blijkt is dat de stijgende zorgkosten meer effect hebben dan verwacht. Dat 
toont aan dat we alert moeten blijven. Preventie is echt essentieel om een 
stap vooruit te kunnen maken, maar keuzes maken vergt ook tijd. Jammer aan 
het rapport is dat het minder gericht is op de kern Woensdrecht, maar het 
onderzoek is gemaakt door studenten in een bepaalde tijdsperiode. Er is voor 
iedereen iets te leren met dit onderzoek.  
 
Het 75plus-onderzoek is via Nick Jansen te verkrijgen. De cijfers staan ook op 
de website. Uit het onderzoek blijkt dat het gros nog alleen woont in een grote 
woning. De verhouding koop/huur is 50-50. Van de deelnemers zegt 75% 
geen hulpmiddelen zelf te hebben en een groot deel doet geen beroep op de 
hulpmiddelen. Het onderzoek is uitgezet onder 600 huishouden en 12% heeft 
geantwoord. Mevrouw Boschman vraagt zich af hoe de BWI de andere 
mensen denkt te bereiken. Er is via de Wmo bijvoorbeeld veel samenwerking 
met onder meer de cliëntondersteuning. De heer Jansen geeft aan bij vragen 
contact op te nemen met mensen. Onderzoek valt soms ook in eigen beheer 
te doen. Mevrouw Kouters vraagt zich af wat nu de conclusies zijn. Mensen 
voelen zich erg veilig. Huisartsenzorg wordt goed beoordeeld. Er is kennis van 
lokale hulpverleningsinstanties, daar hebben mensen wel van gehoord. Dit 
was een aantal jaren toch wel anders. Dus dat is ten gunste veranderd. Waar 
ervaren ze beperkingen? Mobiliteit is beperkend. Het bevestigt ook beelden 
van wat mensen soms denken en doen. De heer Inja zegt dat er ook 
algemene informatiemappen zijn met allerlei informatie over diverse 
onderwerpen en verwijzingen naar instanties. Mevrouw Kouters vraagt of de 
informatie over de valtraining hierin ook zit. Deze zit niet in de map, maar kan 
zo toegestuurd worden. In de map valt verder alles te vinden. Mensen ervaren 
de map als erg positief. Alle informatie is verkrijgbaar op het moment dat ze 
het nodig hebben  

 
6. Mededelingen Wmo-wethouder en beleidsmedewerker. 

• Er zijn twee teammanagers aanwezig. De heer Mark Draaijer neemt de 
taak van mevrouw Joyce Hagenaars over. 

• Het jongerenprogramma komt eraan. Dit is ook geschikt voor de 
(hang)jeugd. Er is een opdracht verstrekt om het programma uit te werken. 
Het doel is onder meer om jongeren ook bezig te houden met sport en 
spel.  

• De nieuwe Domus-voorziening voor dak- en thuislozen op het terrein van 
GGZ-WNB in Halsteren is geopend. Er wonen al 15 dakloze mensen en er 
is plek voor 30 mensen. Het betreft een hele hoopvolle voorziening. 
Mensen zijn blij dat ze weer een dak boven hun hoofd hebben. Waarom is 
gekozen voor Halsteren? Bergen op Zoom is een centrumgemeente, maar 
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de gemeenten doen dit gezamenlijk. Ook dak- en thuislozen vanuit 
Woensdrecht trekken naar Bergen op Zoom 

• De wethouder is bezig met de beleidsmedewerker en coördinator armoede 
voor de voortzetting van het armoedepact. Tien jaar geleden toen de 
wethouder begon als wethouder zijn ze meer aandacht gaan besteden aan 
armoede. Dit armoedepact is een groot succes geworden: 120 partijen 
hebben het pact ondertekend. Het is geen juridische overeenkomst, maar 
een subjectieve overeenkomst. Is er armoede, dan verwijzen ze door. Als 
iemand maar in contact kwam met een partij, zodat er hulp geboden kan 
worden. De gemeente wil dit nieuw leven proberen in te blazen. Maar ze 
zijn nog op zoek naar een nieuwe vorm. Misschien is het wijs om weer een 
congres gaan doen. Hoe staat het nu? Wat kunnen we doen? Een week 
van de armoede? Ze zijn echt nog aan het brainstormen voor komend 
najaar.  

• De heer Aper heeft gewezen op het project zorgarrangeur. Er is de 
mogelijkheid om als gemeente mee te doen als zorgarrangeur. Dit houdt in 
dat een professional in je toegang komt en bij cliënten kijkt wat de juiste 
vorm van zorg is. Kijk naar zorg aan de Wmo-kant in plaats van WLZ-zorg. 
Het gaat dan van WLZ naar Wmo. Echter, op die manier is er dan weer 
een professional in de toegang en ze hebben ook al cliëntondersteuners. 
Er zijn al zoveel dingen. De gemeente kiest dan ook momenteel niet voor 
deelname aan dit project.  

• De gemeente is ook in gesprek met de Bwi en handhaving en 
jeugdprofessionals over de jeugd in de gemeente. Ze kijken naar wat ze 
preventief kunnen doen aan het jeugdbeleid, maar wat is ook de rol van 
handhaving? Het is terecht wat de heer Miltenburg zegt: je kunt niet de 
good en de bad guy tegelijk zijn. Handhaving moet handhaven, maar hoe 
kunnen we bij de jeugd weten wat er in ze omgaat? We moeten met elkaar 
ervoor waken dat jongerenwerk geen handhaving is of Boa. Ze kijken er 
samen naar om in dat verhaal op te trekken. Het is best een opgave om te 
regelen. De partijen moeten met elkaar in gesprek komen, zodat als er iets 
aan de hand is, ze elkaar weten te vinden. Het werkt toch ook bij 
volwassen volgens mevrouw van der Velden? Ja, maar als er overlast is, 
dan wordt er naar elkaar gekeken wie wat heeft gemist? Hoe gaan ze het 
samen verder vormgeven? Het zit ook echt op bepaalde punten. Het klinkt 
allemaal deprimerend, maar er zijn eigenlijk nauwelijks problemen. In Putte 
dreigde het toen even goed mis te gaan, maar ze hebben dat in 
samenwerking met MFC De Biezen en de buurtsportcoach de kop in 
kunnen drukken. Woensdrecht is best een watje-gemeente ten opzichte 
van andere gemeenten.  

• Project integrale toegang: ze zijn bezig met de doorontwikkeling. Niet 
omdat het niet goed gaat, maar ze willen meer de beweging naar het 
voorliggend veld. Iedereen wil meer naar de voorkant. Er is veel 
stimulering van welzijnswerk. Ze blijven heel erg actief. Eigenlijk zou men 
bij iedere aanvraag moeten kijken wat er in het voorliggend veld 
beschikbaar is. Wat gebeurt er nu in het voorliggend veld? Wie kan wat 
betekenen? Die beweging moeten we met elkaar gaan maken. Niet omdat 
het college dit roept, maar omdat alle partijen dit vinden. Misschien is het 
wijs mevrouw van Bergen nog eens uit te nodigen om nadere informatie 
hierover te geven.   
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Mevrouw Overbeeke vraagt of er iets bekend over een stop op Wmo-
aanvragen. Er is tegen haar gezegd dat er een tijdelijke stop op 
huishoudelijke hulp is bij TWB. Dit is niet bekend bij de wethouder. Er is 
wel bekend dat er een tekort is aan personeel. Dat nu aanvragen niet in 
behandeling worden genomen, is niet bekend. Dit wordt opgepakt door de 
wethouder en het team. Mevrouw Kouters merkt op dat de gemeente 
afspraken heeft gemaakt met aanbieders. Als huishoudelijke hulp is 
toegekend, dan moeten ze toch binnen bepaalde tijd leveren? Als er 
meerdere aanbieders zijn, dan zou er ook advies mogelijk moeten zijn. De 
Wmo-consulent zou hierbij kunnen helpen.  

 
Mevrouw Hagenaars merkt op dat ze de raad op 11 mei voor het laatst 
gesproken heeft. Toen zijn de namen verdeeld over de nieuwe 
programmastructuur met de diverse producten. Aan het team is gevraagd 
contact te zoeken met de betreffende leden per product. Iedereen is 
volgens mevrouw Hagenaars vol verwachting. Wat het werk betreft is alles 
verder overgedragen aan de heer Draaijer. Mevrouw Kouters had nog een 
vraag, maar deze wordt nog door de heer Draaijer beantwoord, voor zover 
deze nog niet beantwoord is. De heer Draaijer stelt zich nog even voor. Hij 
is afkomstig uit Tholen en heeft voldoende kennis en ervaring opgebouwd 
op diverse onderwerpen. Hij wordt nu de nieuwe teammanager 
Maatschappelijke Ontwikkeling binnen de gemeente Woensdrecht. Hij is nu 
nog vooral intern bezig om mensen te leren kennen, maar de overdracht is 
geweest. Hij gaat proberen de teamleden nog voor de vakantie contact te 
laten leggen met de raadsleden over de zeven producten. De vragen die 
de raad dan nog heeft zullen ze dan meenemen  

 
7. Notulen openbare Wmo Adviesraad vergadering van 11-04-2023 

De voorzitter vraagt naar de stand van zaken van buslijn 104. Volgens de 
wethouder is het goede nieuws is dat de lijn weer volledig gaat rijden. Maar dit 
is voor twee jaar. En daarna komt weer een nieuwe aanbesteding zonder 104 
erin opgenomen. De lijn valt de komende twee jaar dus terug in de oude 
concessie. De komende twee jaar rijdt hij wel ieder jaar. Dit gaat vanaf 
september weer in. De gemeente is nog druk bezig met alle contacten. Met 
alle aanbestedende partijen gaat de gemeente het gesprek ook nog aan. Halte 
Aviolanda wordt ook nog opgenomen in de bespreken, want de 105-halte 
Aviolanda in het weekend is er ook uitgehaald. Dus er zijn nog punten van 
zorg. Voor de komende twee jaar is er wel volledig busvervoer mogelijk. De 
heer Soeters merkt op dat een goede busverbinding noodzakelijk en belangrijk 
is, zeker omdat straks in Roosendaal het nieuwe ziekenhuis komt. Met een 
goede busverbinding kunnen bewoners straks ook met het openbaar vervoer 
naar het ziekenhuis. 
 
De heer Verhagen vraagt of op pagina 3 een quote van mevrouw Voermans 
over de kraamzorg en het onderwijs aangepast kan worden. Dit wordt 
geregeld. Ook de naam van de heer Hans de Goeij voor de cursusdag wordt 
aangepast.  
 

8. Verordening Adviesraad Sociaal Domein 
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Er is verzocht voor een nieuwe verordening. Daarbij is het verzoek deze in te 
laten gaan per 1 januari. Dan kan de raad per 1 januari 2024 doorgaan onder 
de nieuwe naam, Adviesraad Sociaal Domein. Mevrouw Hagenaars wil nog 
iets toevoegen aan deze wijziging. Mevrouw Kouters en meneer Verhagen 
hebben de jaarrekening van de raad nog verder bekeken en dit is ook getoetst 
door de juridische afdeling. Dit wordt een collegepunt, zoals ook in de 
verordening staat. De juridisch adviseur heeft laten weten dat dit voor opname 
in een verordening niet nodig is, is omdat het een college-regeling betreft. Na 
de vakantie moet de oude verordening Wmo ingetrokken worden, dan moet de 
nieuwe regeling ingaan. Dan krijgen de leden ook een nieuwe 
benoemingsbrief. Na de vakantie gaan de wethouder en meneer Draaijer 
verder met elkaar in gesprek om alles af te handelen.  
 
Omdat de raad onder een nieuwe naam doorgaat, is ook een keuze gemaakt 
voor een nieuw logo. Dit is een bewuste keuze geweest. Omdat er sprake is 
van een adviesraad voor de gehele gemeente Woensdrecht, is gekozen voor 
het laten terugkomen van de groene golf. De sjablonen van het logo worden 
nog verstrekt ten bate van communicatiemiddelen voor de raad.  
 

9. Jeugdhonken 
Er moeten meer plekken voor de jeugd komen. Daar wordt aan gewerkt, zoals 
ook eerder aan bod gekomen in de vergadering.  
 

10. Cursusdag 
Er valt genoeg over de cursusdag te vertellen. Dit is ook gebeurd tijdens de 
laatste besloten vergadering, maar op dit moment wordt in de openbare 
vergadering verder niets gedeeld. De cursusdag staat gepland voor 30 
oktober. 
 

11. Rondvraag 
Er zijn verder geen vragen. 
 

12. Sluiting  
De voorzitter dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering omstreeks 21.20 
uur. 
 

 
Hoogerheide, 27.06.2023 
 
Namens de voorzitter: Dhr. Ernst 
Secretaris: Dhr. Clarijs 
 


